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Jegyzőkönyv 

Készült a Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat 2022. február 2. napján 17:00 órakor 

tartott üléséről. Az ülés helye: Szeged, Attila u. 17-19. 

Jelen vannak: Grácin Márkó elnök 

 Sobol Heléna elnökhelyettes 

 Takács Anett képviselő 

 Mészáros Ágnes Dugonics András Egyesület 

 Grácin Zsuzsanna Dugonics András Egyesület 

 Sobol Rudolf Dugonics András Egyesület 

 

Elnök: Köszöntöm képviselőtársamat és egyesületünk képviselőit.. Megállapítom, hogy a képviselő-

testület határozatképes.  Most Javaslatot teszek a jegyzőkönyv Sobol Heléna által történő hitelesítésre. 

Megkérdezem, ki ért egyet a javaslattal? Van valakinek más javaslata? 

- 

Ezt követően következik a szavazás. 

A javaslattal egyhangúlag egyetértenek a képviselők. 

1/2022. (II. 2.) Hor. sz. 

Határozat 

A Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Sobol Heléna képviselőt a jegyzőkönyv 

hitelesítőjének megválasztja. 

Elnök: Javaslatot teszek a napirendi pontokra. A következő napirendi pontokat vitassa meg és 

hozzon róla határozatot: 

1. Tájékoztatás az elmúlt időszak eseményeiről 

2. Beszámoló a tavalyi évről 

3. A 2022. év munkaterve 

4. Bérleti díj támogatás az egyesület részére 

5. Egyéb aktuális kérdések 

Megkérdezem, ki ért egyet a javaslattal? Esetleg van további javaslat, amit eddig írásban nem 

közölt? 

Nincs további javaslat. 

Ezt követően következik a szavazás. 

A testület 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a következő határozatot hozza. 

2/2022. (II. 2.) Hor. sz. 

Határozat 

A Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat a következő napirendet tárgyalja: 

1. Tájékoztatás az elmúlt időszak eseményeiről 

2. Beszámoló a tavalyi évről 
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3. A 2022. év munkaterve 

4. Bérleti díj támogatás az egyesület részére 

5. Egyéb aktuális kérdések 

1. napirend 

Elnök: Az elmúlt időszakban több aktuális kérdés és feladat keletkezett. Az egyik az év elején 

szokásos vagyonbevallás, aki ezt nem tette meg, az a leggyorsabban pótolja. A másik szintén 

pótlásra váró feladat az elektronikus aláírás és az azzal aláírt SZMSZ felterjesztése. Az 

elektronikus aláírást megkaptam, telepítése folyamatban van. Ha sikerül, azonnal pótlom ezen 

hiányosságunkat. Egyben az SZMSZ egy példányát aktuális állapotában kinyomtatva az 

önkormányzati iratok közé helyezem, kicserélve az eddigi példányt. 

Takács Anett képviselő: Szerintem ez így rendben van. 

Elnök: Köszönöm! 

Elnök: Akkor folytatom még azzal, hogy kaptunk egy levelet az önkormányzattól, miszerint a 

2019-ben elfogadott együttműködési megállapodást módosítani kell, mivel néhány jogszabály 

megváltozott. Kérdésem, hogy szerintetek tegyünk-e további javaslatokat, illetve elfogadjuk a 

már tervezett módosításokat. 

Elnökhelyettes: Szerintem, ha ezek a jogszabályváltozások miatt szükséges, akkor azon nem 

tudunk változtatni, további módosításra pedig mi nem szeretnénk felterjeszteni indítványt. 

Elnök: Rendben van, akkor erről szavazzunk! 

Ezt követően következik a szavazás. 

A testület 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a következő határozatot hozza: 

3/2022. (II. 2.) Hor. sz. 

Határozat 

A Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat elfogadja SZMJV Önkormányzata által 

beterjesztett változtatásokat az együttműködési megállapodásban, és nem kíván további 

módosításokat előterjeszteni. 

2. napirend 

Elnök: A tavalyi év beszámolója igen rövid lesz. Mivel a járványhelyzet nem sok mozgási teret 

engedélyezett, így a tervezett programjaink egy részét nem tudtuk megvalósítani. Szerencsére 

egy évadzárót és egy évadnyitót, melyet egybekötöttünk a közmeghallgatással, meg tudtunk 

tartani, amellyel egyben teljesítettük az önkormányzat kötelezettségét is. Az elmaradt 

programokat idén próbáljuk folyamatosan pótolni. 

Az egyetlen program, mondjuk úgy, hogy a legsikeresebb programunk, a nyelvórák voltak. 

Röviden beszámolnátok róla? 

Takács Anett képviselő: Rém Mária, édesanyám, a gyermekcsoport vezetője elégedett az 

előrehaladással. A tanulók szeretnek nyelvórákra járni. 

Elnök: És a felnőtt nyelvoktatás. 

Sobol Heléna elnökhelyettes: Az nagyon jó. 
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Grácin Zsuzsanna: Szeretem az órákat, a tempó kicsit gyors, de még tartható. 

Mészáros Ágnes: Ne felejtsük ki, hogy az irodában már működik a wifi, melyet az év elején 

élesztettünk fel. 

Elnök: Megkérdezem a képviselőtársakat, hogy elfogadják-e a beszámolót. Illetve van még 

kiegészítés? 

- 

Ezt követően következik a szavazás. 

A testület 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a következő határozatot hozza: 

4/2022. (II. 2.) Hor. sz. 

Határozat 

A Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat elfogadja a tavalyi év beszámolóját. 

3. napirend 

Elnök: A munkaterv is ugyanolyan nehéz lesz, mint a tavalyi. 

Sobol Heléna elnökhelyettes: A tavalyi évben elmaradt két program szervezése folyamatban 

van, a Somogyi Könyvtárban, festménykiállítást szervezünk június elején, mely több héten át 

megtekinthető lesz. 

Elnök: Igen, és a másik? 

Sobol Heléna elnökhelyettes: Könyvbemutató ősszel. Az anyag már megvan. 

Takács Anett képviselő: Rendben. Én javaslok egy márciusi programot. Legyen 

tavaszköszöntő, mely az idén is valószínűleg elmaradó böllérfesztiválra emlékezünk, hiszen az 

nekünk jól bevált programunk volt. Szerintem ezt szervezzük március 12-ére. 

Elnök: Mivel az négynapos hétvége, nem a legszerencsésebb. Mi lenne egy héttel később? 

Takács Anett képviselő: Az sem jó időpont. Akkor legyen inkább március 5. 

Mészáros Ágnes: Ezt a rendezvényt az egyesület elvállalja. 

Elnök: Akkor legyen a tavaszköszöntő az egyesület finanszírozásában. 

Sobol Rudolf: Egy kirándulást igazán megszervezhetnénk. 

Takács Anett: Sajnos a nyaralás, ami régebben jól működött, egyre drágul. 

Sobol Heléna: Igen, én is ezt tapasztaltam, sőt hazai helyek is drágultak. 

Mészáros Ágnes: És itt van a járványhelyzet bizonytalansága is. 

Elnök: Jó, vegyük be a tervek közé, és tervezzük őszre, mondjuk megnézhetnénk valami 

kiállítást. 

Takács Anett: Évadzáró a nyár elején. 

Elnök: Feltétlenül. Ahogy az évadnyitó is nyár végén, szintén a közmeghallgatással egy napon. 

Grácin Zsuzsanna: Akkor a kézműves foglalkozást is felvehetjük a tervek közé. 

 

És itt még pár perces követhetetlen vita, beszélgetés alakult ki… 

 

Elnök: Akkor összefoglalnám. A részletes terv a járványhelyzettől függ, de tervezzük a 

következőket: tavaszköszöntő (március), festmény kiállítás (június), évadzáró (június vége), 
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kirándulás (nyár vagy ősz), évadnyitó (nyár végén), könyvbemutató (október), kézműves 

foglalkozás (december). Továbbá folyamatosan a nyelvórák, hiszen az érdeklődés folyamatos. 

Elnök: Kérdezem, kinek van még kiegészítése. 

- 

Ezt követően következik a szavazás. 

A testület 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a következő határozatot hozza: 

5/2022. (II. 2.) Hor. sz. 

Határozat 

A Szegedi Horvát Nemzetiségi Önkormányzat 2022. évi programterve a következő 

programokat tartalmazza: tavaszköszöntő, festmény kiállítás, évadzáró, kirándulás, 

évadnyitó, könyvbemutató, kézműves foglalkozás. 

4. napirend 

Grácin Márkó elnök: Mint tudjuk, ezt a helyiséget az egyesület fizeti, de az önkormányzat 

támogatásával. A tavalyi évben végül is összesen két hónap támogatást adtunk, de ha szükség 

van rá, ezt utólag tudjuk módosítani. Kérdem az egyesület vezetőjét, hogy ezt megtegyük-e. 

Mészáros Ágnes, az egyesület vezetője: A tavalyi évben minden költséget ki tudtunk fizetni, így 

utólagos támogatásra nincs szükség. 

Elnök: Rendben van. És kérem az elszámolást ezekről az összegekről. 

Mészáros Ágnes: Rendben van. 

Elnök: Továbbá megkérdezem, hogy az idei évre mennyi támogatást adjon a bérleti díj 

kifizetésére az önkormányzat. 

Mészáros Ágnes: Egyelőre ki tudjuk fizetni egyesületi pénzből a bérleti díjat. 

Elnök: Rendben van, akkor erről nem kell határozatot hozni. 

Mészáros Ágnes: De lehet, hogy az év folyamán változik a helyzet. 

Elnök: Természetesen akkor tudunk erről határozatot hozni. 

5. napirend 

Elnök: Kinek van kérdése, problémája, egyéb aktuális bejelentése. 

Takács Anett képviselő: Végre kiderült, hogy a már egy ideje keresett fényképek hol vannak. A 

Somogyi Könyvtárban maradtak. 

Sobol Heléna elnökhelyettes: Az épületben lévő másik iroda továbbra is maradhat, mint 

eszközök tárolására használható hely. 

Mészáros Ágnes egyesületi elnök: Igen, a cég, akik bérelik, tovább is fenntartják a helyzetet.  

Takács Anett képviselő: Rendben. 

Elnök: Van még valami? 

Sobol Heléna: Laptopvásárlás? 

Takács Anett: Meg kell keresni azt a céget, aki tud árajánlatot adni. 

Elnök: Mint tudjátok, előzetesen kell megrendelő, mert az értéke eléri a megadott összeget. 

Takács Anett: Lehet, hogy ezt most még elnapoljuk. 
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Elnök: Rendben van, a határozat megvan róla, és érvényes. Van még valakinek valami. 

- 

Elnök: Szeretném megköszönni képviselőtársaimnak részvételüket. Az ülést berekesztem. 

k.m.f 

     

 Grácin Márkó Sobol Heléna 

 elnök jegyzőkönyv hitelesítő 

Kötelező mellékletek: 

- meghívó (tartalmazza az előterjesztéseket) 

- jelenléti ív 

 


